



# SENATORS BLACK, RED & GOLD GALA

Presented by



In Support of



Thursday, February 27, 2025 • Canada Hall • Rogers Centre Ottawa

## Master of Ceremonies

Claire Hanna, Sports Reporter, TSN

**5:00 p.m.**

CIBC VIP Sponsor Cocktail Reception

**5:30 p.m.**

Main Cocktail Reception

**6:30 p.m.**

Dinner, Entertainment, Live Auction

Welcome Remarks

Introductions & Player & Alumni Lineup

Remarks from Ottawa Senators Owners, Michael & Lucie Andlauer

Remarks from Ottawa Senators President & CEO, Cyril Leeder &

Ottawa Senators President & General Manager, Steve Staios

Dinner

Remarks from Presenting Sponsor (Bell)

Remarks from our Gold Sponsors (Accora Village, PCL Construction, BUMP, Andlauer Healthcare Group)

**8:00 p.m.**

Entertainment Break

Remarks from our Title Sponsor (Fullscript)

Live Auction

Dessert, coffee and tea is served

**8:45 p.m.**

Remarks from Senators Community Foundation President, Jacqueline Belsito and  
Foundation Board Chair, Elliot Gauthier

Remarks from VIP Reception & After Party Sponsors, CIBC on behalf of Dean Usher

Closing Remarks

**9:00 p.m.**

Night Cap at the CIBC After Party

## Live Auction Prizes

### The Ultimate Day on the Greens with Drake Batherson

This VIP golf package offers a round of golf for three at the Marshes Golf Club in Kanata with Ottawa Senators all-star right winger (and rabid golfer), Drake Batherson.

#### Experience includes:

Foursome (3 players) at The Marshes Golf Club in Kanata.

Luxury chauffeured rides to and from The Marshes in a 2025 all-electric, luxury BMW iX, courtesy of Otto's BMW.

Dinner for four at Ironstone restaurant at The Marshes Golf Club.

Food & beverage credit on-course.

Personalized Senators branded golf cart for the day.

PXG Driver and custom fitting for the chance to up your game against Drake.

Stocked Molson fridge for a little liquid courage.

Bragging rights about a day on the course with Batherson... priceless.

Starting bid: \$5,000

### Sens on the Road: Battle of Ontario

Enjoy the ultimate VIP "Sens in the Big City" experience at the Ottawa vs. Toronto game in Toronto with three guests on Saturday, March 15, 2025.

#### Experience includes:

4 round-trip flights from Ottawa to Toronto courtesy of Air Canada

2 rooms and 2 nights hotel accommodations (courtesy of Marriott.com) at The Delta, within walking distance to the Scotiabank Arena.

\$100 Uber gift card for any transportation needs.

4 x100L tickets to cheer for your Sens on the road, including a \$1,000 food and beverage credit.

Four authentic jerseys signed by your favourite Ottawa Senators player(s).

Starting Bid: \$10,000.

Guests must be over the age of 18.

### The Full Linus Ullmark Experience

This two-part prize offers a unique behind-the-scenes experience. On a non-game day, enjoy a private, one-hour tour of the Canadian Tire Centre with Ottawa Senators President & CEO, Cyril Leeder, meet star goalie Linus Ullmark, learn about his pre-game rituals, and savor a three-course lunch prepared by the team's chef.

At the next available Sens home game, enjoy the ultimate Sens Suite experience. Watch the Ottawa Senators from a 100L Suite with 13 guests, complete with a \$1,500 food and beverage credit.

#### Experience includes:

Curated experience for you and 3 guests, including a private tour of the Canadian Tire Centre. Meet and greet with Linus Ullmark, including a tour of the locker room and game-day rituals.

Four authentic jerseys signed by Linus Ullmark.

100L Suite for you and 13 guests for an Ottawa Senators home game, including a \$1,500 food and beverage credit.

Starting Bid: \$5,000

### Sparty Skate for Kids

Enjoy an unforgettable experience on the Canadian Tire Centre ice pad with 80 friends, including the chance to welcome kids and families from CHEO, Ronald McDonald House, and Roger Neilson Children's Hospice.

#### Experience includes:

2 hours of ice time at the Canadian Tire Centre

1 hour of dedicated Sparty and mascot 'friends' on the ice.

VIP tour of the locker rooms.

The ultimate rinkside catering experience, courtesy of Gabriel Pizza.

Take home memento for all participating kids.

Memories of a lifetime with everyone's favourite pal Sparty.

Starting Bid: \$5,000

### German Embassy Dinner with Tim Stütze

Enjoy an exclusive dining experience at the German Embassy, hosted by the Ambassador at the official German residence in Rockcliffe Park. You and seven guests will savor an authentic 3-course German dinner, complete with wine and beer pairings, curated by the Embassy Chef. Share stories with Tim Stütze and the German Ambassador for a truly unforgettable evening.

\*Date to be mutually agreed upon by both parties in FY26-25 season.

Starting Bid: \$10,000

Thank you for joining us in making a difference in the lives of children and youth who need it the most!

**#SENSGALA2025**



## GALA DES SÉNATEURS NOIR, ROUGE ET OR

Présenté par



En soutien à



Jeudi 27 février 2025 • Salle du Canada • Centre Rogers Ottawa

### Maître de cérémonie

Claire Hanna, journaliste sportive, TSN

**17 h 00**

CIBC Réception cocktail des sponsors VIP

**17 h 30**

Cocktail principal

**18 h 30**

Dîner, divertissement, vente aux enchères en direct

—

Mot de bienvenue

Présentations et alignement des joueurs et des anciens

Remarques des propriétaires des Sénateurs d'Ottawa, Michael et Lucie Andlauer

Remarques du président et chef de la direction des Sénateurs d'Ottawa, Cyril Leeder,

et du président et directeur général des Sénateurs d'Ottawa, Steve Staios

Dîner

Remarques de notre sponsor principal (Bell)

Remarques de nos sponsors or (Accora Village, PCL Construction, BUMP, Andlauer Healthcare Group)

**20 h 00**

Pause divertissement

Remarques de notre sponsor en titre (Fullscript)

Vente aux enchères en direct

Dessert, café et thé sont servis

**20 h 45**

Remarques de Jacqueline Belsito, présidente de la Senators Community Foundation, et d'Elliot Gauthier, président du conseil d'administration de la fondation.

Remarques des commanditaires de la réception VIP et de l'après-soirée, CIBC, au nom de Dean Usher

Remarques de clôture

**21 h 00**

Fin de soirée à l'After Party CIBC

### Prix de la vente aux enchères en direct

#### L'ultime journée de golf avec Drake Batherson

Ce forfait de golf VIP offre une ronde de golf pour trois personnes au Marshes Golf Club à Kanata avec l'aillier droit étoile des Sénateurs d'Ottawa (et golfeur enragé), Drake Batherson.

#### L'expérience comprend :

Un quatuor (3 joueurs) au Marshes Golf Club à Kanata.

Transport de luxe avec chauffeur à destination et en provenance du Marshes dans une BMW iX de luxe entièrement électrique de 2025, gracieuseté d'Otto's BMW.

Dîner pour quatre personnes au restaurant Ironstone du Marshes Golf Club.

Crédit pour la nourriture et les boissons sur le parcours.

Voiture de golf personnalisée de la marque Senators pour la journée.

Driver PXG et ajustement personnalisé pour avoir la chance d'améliorer votre jeu contre Drake.

Réfrigérateur Molson approvisionné pour un peu de courage liquide.

Le droit de se vanter d'avoir passé une journée sur le parcours avec Batherson... ça n'a pas de prix.

Enchère initiale : 5,000 \$

#### Les Sens sur la route : Bataille de l'Ontario

Vivez l'expérience VIP ultime des « Sens dans la grande ville » lors du match Ottawa vs Toronto à Toronto avec trois invités le samedi 15 mars 2025.

#### L'expérience comprend :

4 vols aller-retour entre Ottawa et Toronto offerts par Air Canada

2 chambres et 2 nuits d'hôtel (avec l'aimable autorisation de Marriott.com) au Delta, à quelques pas du Scotiabank Arena.

Une carte-cadeau Uber de 100 \$ pour tout besoin de transport.

4 billets x100L pour encourager votre Sens sur la route, y compris un crédit de 1,000 \$ pour la nourriture et les boissons.

Quatre chandails authentiques signés par votre ou vos joueurs préférés des Sénateurs d'Ottawa.

Enchère initiale : 10,000 \$

Les invités doivent être âgés de plus de 18 ans.

#### L'expérience complète de Linus Ullmark

Ce prix en deux parties offre une expérience unique dans les coulisses. En dehors des jours de match, profitez d'une visite privée d'une heure du Centre Canadian Tire avec le président-directeur général des Sénateurs d'Ottawa, Cyril Leeder, rencontrez le gardien de but vedette Linus Ullmark, découvrez ses rituels d'avant-match et savourez un déjeuner à trois plats préparé par le chef cuisinier de l'équipe.

Lors du prochain match à domicile des Sénateurs, vivez l'expérience ultime de la Suite des Sénateurs.

Regardez les Sénateurs d'Ottawa dans une suite 100L avec 13 invités, et profitez d'un crédit de 1,500 \$ pour la nourriture et les boissons.

#### L'expérience comprend :

Une expérience personnalisée pour vous et 3 invités, y compris une visite privée du Centre Canadian Tire.

Rencontre avec Linus Ullmark, y compris une visite du vestiaire et des rituels du jour du match.

Quatre maillots authentiques signés par Linus Ullmark.

Suite 100L pour vous et 13 invités pour un match à domicile des Sénateurs d'Ottawa, incluant un crédit de 1500 \$ pour la nourriture et les boissons.

Enchère initiale : 5,000 \$

#### Patinage Sparty pour les enfants

Vivez une expérience inoubliable sur la patinoire du Centre Canadian Tire avec 80 amis et accueillez des enfants et des familles du CHEO, du Manoir Ronald McDonald et du Roger Neilson Children's Hospice.

#### L'expérience comprend :

2 heures de temps de glace au Centre Canadian Tire

1 heure de présence sur la glace des amis de Sparty et de la mascotte.

Une visite VIP des vestiaires.

L'expérience ultime de restauration au bord de la patinoire, gracieuseté de Gabriel Pizza.

Un souvenir à emporter pour tous les enfants participants.

Des souvenirs inoubliables avec Sparty, l'ami préféré de tous.

Enchère initiale : 5,000 \$

#### Dîner à l'ambassade d'Allemagne avec Tim Stütze

Profitez d'une expérience gastronomique exclusive à l'ambassade d'Allemagne, organisée par l'ambassadeur dans la résidence officielle allemande à Rockcliffe Park. Vous et sept invités dégusterez un authentique dîner allemand à trois plats dîner allemand, accompagné de vins et de bières, préparé par le chef cuisinier de l'ambassade. Partagez des histoires avec Tim Stütze et l'ambassadeur d'Allemagne pour une soirée inoubliable.

\*La date sera fixée d'un commun accord entre les deux parties au cours de l'exercice 26-25.

Enchère initiale : 10,000 \$

Merci de vous joindre à nous pour faire la différence dans la vie des enfants et des jeunes qui en ont le plus besoin !

#SENSGALA2025